中文版

【主讲】李稻葵 教授 清华大学经济管理学院 清华大学中国与世界经济研究中心
【主题】明代GDP试探
【时间】2007-12-27（周四）14:30-16:30
【地点】清华经管学院 伟伦楼 501室

【语言】中文
【主办】 经济系
【简介】李稻葵
Freeman 经济学讲席教授 金融系 系主任 博士生导师
主要研究兴趣：转轨经济学、公司金融、国际经济学、中国经济
讲授课程：转轨经济学、公司金融、国际经济学、中国经济
清华大学经济管理学士(1985年)，美国哈佛大学经济学博士(1992年)。
英文版
【Speaker】 David Li School of Economics and Management, Tsinghua University； 

Center for China in the World Economy, Tsinghua University
【Topic】   China’s GDP in the Ming Dynasty 
【Time】    14:30-16:30, 2007-12-27, Thursday
【Venue】   Room501, Weilun Building, Tsinghua SEM
【Language】Chinese 
【Organizer】Department of Economics
【Background Information】David Li
Professor and chair, Department of Finance, Freeman Professor of Economics
Expertise： Economics of Transition, Corporate Finance, International Economics and China's Economy
Courses Taught：Economics of Transition, Corporate Finance, International Economics and China's Economy
Education: Ph.D. in economics, Harvard University, 1992; B.E. in Economics and Management, Tsinghua University, 1985. Associate Professor, Hong Kong University of Science and Technology
